
STYREMØTE NR. 4-2021,  Agenda og referat

Møte: NTNUI Langrenn Dato: 12.04.2021 Tid: 18:00 – 22:00

Møtested: I-bygget Møteleder: Thomas Meinicke Referent: Martine
Sogn-Larssen

Innkalt:, Thomas Meinicke, Martine Sogn-Larssen, ,Nora Thelma Jevne

, , Christian Bang, ,Jonas Haugstad Moosmayer Inka Annie Ebner Axel Villanger Bang

, Håkon Bakke Kjerstad, Jakob HanserudKenneth Mjelde

I tillegg ble alle fjorårets styre invitert, herfra møtte: , Anna Jensen, SigridCamilla Lie

Solum, Ine Skjellum

Ikke møtt:

Sak: Sakstittel/ -innhold

1
Siden sist (v/Alle)

- Hva har folk gjort siden sist? Noen sprell? Har jo vært påske, så noe spennende må vi ha

gjort!

1
Referat:

Sak 1 referatføres ikke, men folk hadde mye på hjertet!!! Masse gøy!

2
Hvordan går det? v/alle

- Forbedringer?

- Styret og dugnad.

2
Referat:

- Går stort sett bra!

- Møteleder informerte om forventninger knyttet til oppmøte på dugnad og treninger.

Dette er viktig, selv om vi sitter i styret!!

3
Marka Rundt. Evaluering. v/Jakob Hanserud

- Hvordan fungerte det?

- Forbedringer

- Løype

- Resultatservice

- Økonomi
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- Smittevern

3
Referat:

utfordringer i forkant, men arrangementet ble bra til slutt, løste det på best mulig måte

ingen negative tilbakemeldinger (med unntak av en)

greit økonomisk - lave utgifter.

ingen smittetilfeller

kudos til Jakob!

4
Studenterfemmila. Evaluering v/Thomas

- Hvordan fungerte det?

- Forbedringer

- Stemning

- Løype

- Mat

- Smittevern

4
Referat:

Utfordringer med løypetrasséen - merke bedre neste år ( bruke piler fra MR).

Utfordringer med kommunen, der bare én av løypebasene hadde kjørt.

Snøscooter vil være hensiktsmessig for å merke løypene! Gjør det mye lettere.

Spraymale mer i snøen! Det gir tydeligere merking!

Info kan godt komme tidligere!

Info i forkant var tilfredsstillende, men spesifisere klassisk tidligere, samt regler rundt skibytte!!

bra utvalg av mat og drikke, men pass på drikkepress! løpernes eget valg om de vil ha alkoholfritt

eller akevitt. Ikke noe de skal presses til!

1 min startintervall til neste år. Slipper med det gruppedannelse

greit økonomisk - fått en del støtte fra NSI. Går litt i minus.

Buss fungerte kjempebra! Og Thorleifs var storfornøyde med oss!:)

STARTE TIDLIGERE!!!! Var mye folk i marka!

5
Sportslig v/Axel

- Plan fremover

- Dragvolltestløp. Når: 6 mai

- 3000 meter. 15 mai!

- Baneintz

- Korte langturer?

- Gutte/jentetrening, uke 17

- Strava-segment i eksamensperioden. premieutdeling på sommeravslutning



5 Referat:
kjører blanding av ski og løp så lenge det lar seg gjøre

Instastory om øktene der vi gjerne vil ha med en del! f.eks løpeintervallene eller de rolige
halvlange langturene. og spesifisere hvor vi skal løpe!

Dragvoll 6. mai.

3000 meter 15.mai. Muligens grilling etter dette 3000. kl 17. Da rekker folk å lese!

1 løpsintervall i uken

gutte/jentetrening onsdag 28. april

strava-segment, bruke noe av den samme som ifjor - men lager nytt segment

fiskebeinerrenn tirsdag 20 april (hvis det er snø nok!!)?

legge inn link til slack i bio på insta + legge ut økter på insta for å få med flere folk

6
Arr.kom v/Inka

- Status samlinger
- Meråker
- Bruks

6 Referat:

bekreftet meråker 9-12 september, booket og meldes god stemning på kirkebyfjellet.

bruks: 4-7 eller 11-14 november, kommer an på svenskenes langrennsåpning. Håper på

fastsettelse ila starten av mai.

7 Sosialt v/Håkon

- Oppsummering av det sosiale etter studenterfemmila. Hva dropper vi/ hva tar vi med oss

videre?

- Stakefesten. Se neste sak.

- Beermile?

- Sommeravslutning

7 Referat:

flytte beermile på starten av høsten - hektisk før sommeren



sommeravslutning 1 juni!! Dollaråsen på Moholt

8 Stakefesten v/Håkon

- Håkon og Anna har startet å planlegge

- Plan. Hvordan gjør vi dette?

- Mat

- Telt?

- Opplegg

- Priser

- Hedersprisen

- Sanger

- Leker

- Ølstafett

- Kostnad per pers?

8 Referat

gjøre noe lignende som på studenterfemmila - toppen av rustadrenna

ølstafett må man ha - må være 0.33 glassflaske! bør bestilles av Dahls, 1 til hver (brus som

alkoholfritt alternativ)

lage hopp

penn i flaske

sangheftet

2x Soundboks??? Husk mikrofon!

mat:

- pølser i starten

- catering senere på dagen - pizza?

en musserende velkomstdrink - alkoholfritt alternativ

priser:

- årets nykommer:
- årets hederspris:
- gullski:



- årets stravaøkt:
- årets dugnadsånd:
- årets smell:

fastsette priser torsdag 22. april

buss fra gløs 12, retur til gløs når man vil. o-gruppa har brukt maxitaxi, eget ansvar, og folk deler
på kostnad. ca 70-100 kr per pers.

Startnummerkultur - kle seg riktig afterskistemning

HA MED MASSE KLÆR

Vedtak rundt prisene referatføres ikke.

9
Klær v/Nora

- Styrevest.
- Hoodie
- Lue
- T-skjorter
- Sokker

9
Referat:
Craft kan lage luer i ull, og kan lage alt av mønster.
styrevester er bestilt og på vei.

10
Kasserer (v/Jonas)

- Fondsforfaltning. Noe nytt her?
- Fortsette arbeidet med tidtakersystem. På plass før sommeren
- Internrevisjon

10
Referat:
interesse av å være med på HS sitt system for fondsforvaltning. Dette er sikkert og trygt! Lav
risiko, men likevel en del å tjene.

tidtakersystem - kan spare mye (ca 50.000). pluss at vi kan leie ut til andre. dette vil være et
fokusområde for årets styre. God økonomisk situasjon for å få til dette nå. snakke med hsk7 og
spesielt friidrett og trigruppa. få dette i boks før sommeren. Jonas tar ansvar. Produktene vi har
sett på vil koste ca 80 000. Inkluderer tidtakerboks, stativ med tidsdisplay og brikker. Emit skal
komme med pakketilbud.
emit kommer tilbake med pakketilbud
trenger ikke bestille brikker. Usikkerhet rundt hva vi gjør. satse på
engangsbrikker/emit-brikker????

internrevisjon levert Håper på godkjennelse

Sweco har betalt oss for mye, så dette tilbakebetales.



11
Spons v/ Kenneth

- Premiering tds og framtiden
- NSI- støtte

11
Referat
god kontakt med sweco
booket dato for bli-kjent trening==== 1. september!
smørekurs med hank til høsten?
skikurs eller løpetur med sweco til høsten

kan revurdere premiering etter TDS, dette tar vi til høsten!

sweco skal få insta takeover

12
Web v/Christian

- Hvordan fungerer resultatservice etter HK?
- Publisering av innlegg
- Doble poeng

12
Referat:
går bra - folk er fornøyde
doble poeng må avklares på forhånd. Avklares i november.

13
UTENLANDSTUUUR!! v/ Arr.Kom, Nestleder og leder

- Hvor drar vi?

13
Referat:
Avgjørelse flyttes til neste styremøte

14
SWECO-sprinten (31. august) og AktivCampus

- AktivCampus er berammet til uke 35
- Hvem tar ansvar for Swecosprinten?

- Rennleder
- Tidtaking og IT
- Arena
- Blæsteansvarlig
- Utstyr

- Bli kjent 1. sept. Flytte denne en uke?
- Er hytta booka?

- Løpetur torsdag 2. sept

14
Referat:
matias kan hjelpe til
tidtaking: jonas



arena/utstyr: martine
Rennleder: Martin Haarstad

løpetur med AktivCampus: 2 sept

15
Underkomiteer (v/ Thomas)

- Trenerkomiteé er fikset.

- Hvordan ligger det an med sosialkomiteen? Fått noen som vil bidra?

15 Referat:

sosialkomitee er fikset: ingvild tveita, kristina axelsson, mari hetlesæter. Veldig bra!!

16
Innkomne saker (v/Thomas)

16
Referat:

17
Eventuelt (v/Thomas)

- Erfaringsoverføring
- Bod og oppbevaring

17
Referat:

- Det må gjøres en stor jobb når det gjelder erfaringsoverføring, men dette ble det ikke tid
til denne mandagen.

18
Dugnadskultur i styret v/Camilla og Thomas

18
Referat:
hva vil det si å ha et styreverv? - alle har eget ansvar men alle må bidra. hvordan skape bedre
dugnadsånd?
noen tiltak for bedre dugnadsånd:

- informere om hvordan det fungerer tidlig på året/høsten
- lage en oversikt over hvilke dugnader som skal skje på høsten også
- passe på at alle blir meldt inn hvis de skal være med på treninger
- fastsette dugnader, folk kan bytte internt, men sette opp alle medlemmer slik at alle

bidrar
- lage liknende plan for HK og dugnader på vinteren

Nåværende styre takker for tilstedeværelsen av tidligere styremedlemmer, og deres forslag.

Neste møte: Medio mai. Avgjørelse på dette ila 14. april


